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Vragen van het lid De Rouwe (CDA) aan de minister van Infrastructuur en 
Milieu over het artikel «Minister ziet nog geen reden om invoering BCT uit te 
stellen» (ingezonden 18 januari 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Minister ziet nog geen reden om invoering 
BCT uit te stellen»?1 

Vraag 2
Kunt u precies aangeven wanneer de gecertificeerde boordcomputers 
beschikbaar zijn? 

Vraag 3
Welke afspraken heeft u met Koninklijk Nederlands Vervoer (KNV) gemaakt 
met betrekking tot de late beschikbaarheid van gecertificeerde boordcompu-
ters? 

Vraag 4
Bent u ervan overtuigd dat alle 35.000 taxi’s voor 1 oktober aanstaande een 
gecertificeerde boordcomputer hebben laten inbouwen? Zo ja, waarom bent 
u daarvan overtuigd? 

Vraag 5
Bent u bereid, indien de termijn niet toereikend blijkt, de taxibranche uitstel te 
verlenen voor het inbouwen van een gecertificeerde boordcomputer?

1 http://www.taxipro.nl/innovatie/2012/12/05/ministerie-ziet-nog-geen-reden-om-invoering-bct-uit-
te-stellen/
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